



PROTOKOLL KS

Datum: 2020-11-29

Justerat: 2021-01-09

Kårstyrelsens sammanträde nr 483

Mötesdatum: 2020-11-29

Mötestid: 18:30

Plats: Teams-möte

Närvarande: Patrik "Moberg" Anelli, Agnieszka Wrzalik, Peter Gustafsson, Sofia Lindberg, Simon Ström, Rebecka Insulander samt Leonard Macchi.

1. KS öppnande

Patrik Anelli öppnade mötet.

2. Val av justeringsperson

Sofia Lindberg valdes till justeringsperson.

3. Justering av röstlängd

Det fastställdes att vi är beslutsmässiga. Det bestämdes att justera röstlängden vid behov.

4. Fastställande av föredragningslistan

Föredragningslistan fastställdes med följande tillägg **15a**/Övrigt – Sofia, **15b**/Övrigt – Alban samt ändring av föredragningsordning – **8**/Läger 2021 och följande punkter blir konsekvent omnumrerade.

5. Genomgång av föregående protokoll

KS482 – lägges till handlingarna

6. Kompletterande val och förändringar

KS beslutade att välja Ahlvin Wallnerström till assistent på Snabbfötterna.

KS beslutade att välja Aida Mamo till assistent på Krypen.

7. Statusuppdatering Covid-19

Vi genomförde ett ledarmöte för en vecka sedan. Det pågår verksamhet på avdelningar men alla helgaktiviteter är inställda. På Waingunga är många scouter sjuka och stannar hemma. Moberg har varit på KO träff och noterade att alla kårer gör olika. Scouterna nationellt har inte kommit med riktlinjer utan lämnar till varje kår att välja hur de vill göra. Svårigheten ligger i den långsiktiga planeringen, vet man om man ska boka stugor osv.

Planeringshelgen – hur vill vi göra? Ett förslag presenterades om att boka in Rikskansliet, de har ett flertal grupprum. Ett annat förslag är att genomföra en digital planering.

KS beslutade att genomföra en digital planeringshelg 9-10 januari 2021.

Simon och Peter är huvudansvariga för att planera planeringshelgen digitalt.

8. Läger 2021

a) Spårarscouter

Huvudinriktningen är ett klassiskt spårarläger på Vässarö. Det blir troligtvis ett läger med fyra nätter men de exakta dagarna är inte bestämda än. Vässarös Miniscouts perioder är redan fastställda och det är sannolikt att lägret går av stapeln kring den 18 juni.

KS beslutade att välja Alban Kjellgren Axlund till grenlägerchef för spårarlägret 2021.

b) Upptäckarscouter

Upptäckargrenen kommer troligtvis att ha läger själva. Det är tyvärr satta i en position som de inte önskade. Upptäckarscouterna får återkomma om vem som ska väljas till lägerchef.

c) Äventyrarscouter

Äventyrarscouterna har haft ett läger möte och kommer att genomföra sitt läger på västkusten under vecka 30-31.

KS beslutade att välja Lärka Nordberg till grenlägerchef för äventyrarlägret 2021.

d) Utmanarscouter

Ingen diskussion har förts än?

9. Scouternas stämma – rapport

Moberg deltog som en av kårens ombud på Scouternas Stämma/Demokratijamborren. Upplägget var inte helt solklart men då han väl förstått det så var det ganska bra. Förra helgen var det lite omröstningar och under veckan som gått har det varit seminarier. Vissa seminarier har spelats in och man kan titta på dem i efterhand men då inte delta i diskussionerna.

På lördagen den 28 november deltog alla ombud i beredningsgrupper där ett antal motioner diskuterades. En beredningsgrupp bestod av 45 ombud och de diskuterade tre motioner. Moberg satt i en beredningsgrupp och Alban (vårt andra ombud) deltog i en annan beredningsgrupp. På eftermiddagen röstade ombuden på alla motioner och propositioner som kommit in, det blev cirka 87 röstningar. Några omröstningar var väldigt jämna.

En av motionerna som gick igenom kommer att påverka oss. Det gäller motionen om registerutdrag. Kansliet borde komma med startdatum och riktlinjer om hur detta ska gå till väga. Det tillades att man ska arbeta för att undersöka om registerutdraget går att hantera digitalt. Enligt Simon går det troligtvis inte att göra det. Inom skolväsendet används redan detta och Polisen är ovilliga till att skicka ut registerutdrag digitalt.

Motionen om att ändra den officiellt scoutdräkt gick inte igenom. Det blir tyvärr inte någon kilt, byxor eller scoutsymbol i regnsbågsfärger.

Alkoholpolicyn ändrades inte. Förslaget var att alkohol skulle vara tillåtet på evenemang som hade 18-årsgräns.

Medlemsavgiften förblir oförändrad. Verksamhetsplanerna och budgeten som lades fram av styrelsen blev godkända. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

Det ska tas fram ett IT-system där kårer ska kunna ladda upp sina kårhistoriska dokument till exempel protokoll.

10. Lokalen Rehngatan/Vanadislunden – beslut om avtal

På det allmänna ledarmötet förra veckan presenterades lokalen i Vanadislunden och Peters tolkning var att alla deltagare var positiva till att arbeta vidare med denna lokal. Det var blandade åsikter om att behålla lokalen på Rehngatan.

Avdelningarna på Rehngatan är inte oroliga för vårterminen, lokalen i Vanadislunden blir ett mycket trevligt tillskott – även om den kommer i orenoverat skick.

Vi kan inte lämna information till föräldrar om vårterminen då vi inte har fått något kontraktsförslag på lokalen Vanadislunden än.

Simon – vi borde dokumentera lokalen Rehngatan innan den förändras. Moberg ska kontakta Limpan om att fotografera salen med högupplöst kamera och även prata med Fredrik om att fotografera resterade utrymmen.

Oavsett vad som händer så måste vi flytta på en mängd material och förvara på annan plats då vi inte kommer att komma åt salen, köket eller trappen däremellan från och med den 1 januari 2021. Ett alternativ är att hyra ett förråd och förvara material där.

KS beslutade att avdelningarna samlas den 27 december klockan 10 i lokalen Rehngatan för att flytta, röja och städa.

KS beslutade att kalla till ett extrainsatt KS när vi får kontraktsförslag på Vanadis. Alla ledare i kåren blir kallade till mötet.

11. TOIS stormöte

TOIS planerar att genomföra ett antal tävlingar under 2021 om Corona-läget tillåter.

Scouternas dag kommer ske 25:e maj om coronaläget tillåter. Om coronaläget inte tillåter det på våren men på hösten, slås Scouternas dag och Scouternas natt och Scouternas höstdag ihop till Scouternas dygn den 25:e september.

Om Scouternas dag kan genomföras 25:e maj sker Scouternas höstdag 25:e september och Scouternas natt 9:e oktober som vanligt

Beslut om huruvida aktiviteter kan genomföras utifrån coronaläget kommer tas enligt:

- Scouternas Dag: Om maj tas beslut i mitten av april. Om september tas beslut i mitten av augusti (eller senare om allt är förberett).
- Scouternas höstdag: Beslut tas senast mitten av augusti.
- Scouternas Natt: Beslut tas senast mitten av augusti.

GVB arrangerar en Björnklok kontroll på Scouternas dag, naturspåret på Scouternas höstdagen och en kontroll på Scouternas natt (troligen söndagskontrollen). Hur detta påverkas om Scouternas dag skjuts fram till hösten är okänt.

Pliiggis och Alban kan organisera kårens kontroller, men tar tacksamt emot mer hjälp i av arrangerandet av dessa.

Sofia avviker från mötet. Simon Ström valdes till justeringsperson.

12. AU informerar

Första advent, julotta, julavslutning: Det blir inga mässor alls i kyrkan i år men kyrkan kommer att hållas öppen på julafton och julnatten för behövande. Kyrkan önskar att vi håller den öppen på natten. Simon och utmanarledarna är inte intresserade av att vara ansvariga. Alban kan tänka sig att vara ansvarig.

KS beslutade att Alban Kjellgren Axlund ska vara ansvarig för öppethållandet av kyrkan på julnatten.

Hemsidan gvb.nu har renoverats men vissa problem kvarstår. Vissa protokoll har försvunnit till exempel. Det verkar även som att KS kallelsen har hamnat i skräpposten hos många mottagare. De kan även finnas andra saker som inte funkar. Meddela Peter om ni hittar något sådant.

13. Läger 2020

a) Spårarscouters

Intet nytt

b) Upptäckarscouters

Intet nytt

c) Äventyrarscouters

Intet nytt

14. Rapporter och meddelanden

a) Avdelningsrapporter

i. Stingarna:

Hänt sen senaste KS: Möten 100 % utomhus sista tiden. Har haft övernattnig i Bredängslokalen tillsammans med Krypen. 10 st Stingare.

Kommer hända fram till nästa KS: Två möten kvar.

Övrigt: Har provat att ha extra belysning utomhus, genom att fästa en byggbelysning upp på en trefot, tillsammans med lång kabeldragnig från lokalen ut på ängen. Funkade hyfsat. Har även provat att ha hantverk utomhus, genom att bära ut bord. funkar rätt bra, men svårt när det är regnigt och fuktigt.

ii. Krypen

Hänt sen senaste KS: Möten enligt plan. Våra vårdnadshavare tycker att vi ska fortsätta med verksamheten. Två scouter kommer dock ta en Corona paus till efter jullovet.

Kommer hända fram till nästa KS: Två möten till.

iii. Waingunga:

Waingunga fortsätter sin verksamhet i princip oförändrat men med Corona-anpassning. Vi är lite färre än önskvärt, med många sms som trillar in inför mötena om sjuka personer. Limpan håller sig hemma åtminstone till årsskiftet och troligen längre på grund av Corona.

iv. Snabbfötterna:

Hänt sen senaste KS: Fortsatt att ha möten utomhus. Vi ställde in övernattningen med Gnagarna 27-29 november och kommer istället att ha någon form av kort dagsaktivitet där vi inkluderar någon avslutningsceremoni för terminen. Dagsaktiviteten kommer vi nog ha 12/12 då avslutningen egentligen skulle vara.

Kommer hända fram till nästa KS: Märkesmöte för scouterna, ett sista avslutande bakmöte och dags aktivitet med avslutning.

v. Gnagarna:

Hänt sen senaste KS: Vi fortsätter att hålla möten, dock bara utomhus nu. Vi har ändå en uppslutning på ca 30 scouter på varje möte, och det droppar in några nya så det är kul. Vi blev tvungna att ställa in vår övernattning med Snabbfötterna i helgen, och hade istället under lördagen en dagsaktivitet i Hagaparken där 16 scouter och fyra ledare var med.

Kommer hända fram till nästa KS: Vi har två möten kvar på terminen, och vi har inte ännu pratat om ifall vi ska ha en egen julavslutning, eller om vi bara ska avsluta som vanligt på sista mötet.

vi. Skogsmännen:

Hänt sen senaste KS: Vi har haft möten några utemöten, avdelningen hade sitt sista stora möte med alla tillsammans, vi bakade tårta. Senaste mötet var ett patrullmöte.

Kommer hända fram till nästa KS: Vi kommer ställa om vårt program till ett digitalt format. Scouterna träffas i patruller och ansluter till ett gruppsamtal med ledare som deltar digitalt. Vi kommer även hålla en julkalender för scouterna med små uppdrag och aktiviteter varje dag. På varje advent kommer det vara lite större aktiviteter så som stadsorientering och spelhäng.

Övrigt: Vi funderar på att organisera en enkel avdelningsavslutning utomhus den 13 december. Vill gärna att Moberg kommer. Dela ut märken och tacka för terminen.

vii. Rovfåglarna:

Hänt sen senaste KS: Möten enligt plan. Nästa vecka är det terminens första patrullmöte, vi kör som en patrull.

Kommer hända fram till nästa KS: Två möten till samt möjligen något alternativ aktivitet istället för E-kurs.

viii. Kvart i Gustaf:

Ingen rapport inskickad.

ix. Betongen:

Hänt sen senaste KS: Vi hade ett digitalt möte där vi hängde lite och spelade sällskapsspel online. Det blev väldigt lyckat.

Kommer hända fram till nästa KS: Vi kommer hålla i ett till digitalt möte vi har även bjudit in lite flera kompisar. Bland annat Elsa som kan vara med och delta eftersom vi kör digitalt.

b) Lokaler och materiel:

i. Bredäng: Skrivaren fungerar inte – kan räckas med ny toner. Robin ska undersöka vad en skrivare som skriver ut direkt från mobilen kan kosta.

ii. Rehngatan: Alban har ändrat lite i ledarrummet. De större förändringarna är:

- Ny modern dator (hade en över) som man kan skriva ut saker ifrån, maila föräldrar, kolla youtube m.m. ifrån. De som minns den förra datorn minns att den var seg och gammal, den här är en stationär Windows 10 64 bit Dell som är rätt sjyst. Är det något strul med den så är det bara att höra av sig till Alban – han har adminuppgifterna.
- Nedflyttad skrivare så att den inte tar upp värdefull arbetsyta.
- Rensad arbetsyta från skräp så att hela bordet bortsett från skärm och tangentbord är frigjort

iii. Material: Surringsstängerna – kommer att göras färdigt då tid finns.

c) Pettersberg: Bokningsläget är gynnsamt. Vi har många AirBnB uthyrningar. Vid en snabb sökning på "Stockholm + stuga" så kommer Petters på plats nr 10!

d) Ekonomi: Inget nytt.

15. Övriga ärenden

a) Sofia: Gnagarna och Snabbis hade bokat Påta för en övernattning men varit tvungna att ställa in. 6000 kr har betalats och Sofia har betalat det ur egen ficka. Sofia har ringt hyresvärderna då de avbokade inom 14 dagar. Påta ägs av en stiftelse och inte av Hedvig Eleonora scoutkår men kåren är med i styrelsen för stugan. Det är styrelsen som ska fatta beslut om återbetalning. Hur gör vi om de inte betalar tillbaka? Sofia bör maila direkt till styrelsen själv samt återkomma då styrelsen har fattat beslut.

b) Alban – Instiftande av kyrkogrupp – bilaga 1

KS beslutade att instifta en kyrkogrupp för kontakter med kyrkan där Alban är sammankallande och Limpan samt Patrik Anelli ingår. Patrik är gruppens kontakt gentemot kårstyrelsen.

Simon föreslår att Patrik pratar med Carl Hamberg om denna grupp.

16. Infobladet

Den 27 december klockan 10 samlas avdelningarna för att städa, röja och flytta. AU mailar ut informationen till alla. Planeringshelg digitalt 9-10 januari där Simon och Peter är ansvariga. Ingen julavslutning. Stämman och riksuppdragen. Julnatten. KO har ordet.

17. KS avslutas

Patrik Anelli
Ordförande

Agnieszka Wrzalik
Sekreterare

Sofia Lindberg
Justeringsperson

Simon Ström
Justeringsperson

Bilaga 1 – Förslag på instiftande av kyrkogrupp

Gustaf Vasa-Bredäng scoutkår och Gustav Vasa församling har en lång och på flera sätt unik relation.

Vår bedömning är att det behövs en grupp som arbetar med förvaltandet av den relationen, med en perspektivshorisont på flera decennier. Inte minst är detta viktigt i och med det troliga bytet av scoutlokal och därmed också bytet till S:t Johannes församlingsområde. Framförallt handlar arbetet om att visa värdet för kyrkan av att ha en bilateral relation.

Gruppen ska

- Samla kontakten med kyrkan och se till att de alltid upplever sig ha ansikten på kontakterna med kåren
- Strukturera och garantera att vår tacksamhet för kyrkans ekonomiska stöd framförs, samt påvisa hur stödet stärker vår barn- och ungdomsverksamhet
- Värna kyrkorelationsperspektivet i beslut som fattas av kåren
- Hålla kårstyrelsen ajour om eventuella förändringar i relationen som den behöver vara varse om
- Organisera kårens engagemang kring de aktiviteter kåren stöttar kyrkan med

Vi föreslår att kårstyrelsen inrättar kyrkogruppen, och att det kan finnas en fördel med en kårstyrelserepresentant i kyrkogruppen.

Vi som ligger bakom förslaget är Alban och Limpan, och vi båda ingår gärna i denna grupp. Finns det fler intresserade är dessa självklart välkomna.